
اخبارخبر كوتاه
نایب رییس شورای شهر کرج: 

ثبت اطلاعات املاک شهرداری زمینه سالم سازی را فراهم می کند

صورت های مالی سالیانه شركت گاز استان لرستان، مطلوب شناخته شد

هشدار برقی در خوزستان

شهرداری  املاک  الکترونیکی  اطلاعات  ثبت 
فراهم و یک تحول  را  واقع زمینه سالم سازی  در 
داخلی در سیستم شهرداری کرج ایجاد کرده است. 
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز به نقل از پایگاه 
رحیم  کرج،  شهر  اسلامی  شورای  رسانی  اطلاع 
در  تیرماه(   ۲۱ )شنبه  امروز  ظهر  از  پیش  خستو 
حاشیه آئین رونمایی از درگاه یکپارچه ارائه خدمات 
الکترونیک که در سالن جلسات شهدای شهرداری 
کرج برگزار شد با اشاره به اهمیت شفافیت در امور 
نیست  ادبیات  و  شعار  یک  شفافیت  داشت:  اظهار 
بلکه یه منطق، دانش و آگاهی در کار را می طلبد 
بهترین  امروز در جهان سیستم های تحت وب  و 
مردم  به  شفافیت  بر  مبتنی  موارد  دهنده  پوشش 
کرج  شهر  اسلامی  شورای  در  مسئول  است .این 
پنجم  شورای  کار  به  زمان شروع  در  کرد:  تصریح 
شهر کرج به عنوان ناظر سازمان فاوا شهرداری نیز 
فراهم  علیرغم  روزها  آن  در  اما  ام،  داشته  فعالیت 
کردن زیرساخت ها و ساختارها و از طرفی وجود 
نخبگان در این سازمان، آنجا به دلیل نوع سیاست 
شهر  شورای  رئیس  بود.نائب  حاشیه  دچار  گذاری 
کرج از تحول های ایجاده شده در سازمان فاوا به 
دنبال تغییر رویکردها در این حوزه سخن گفت و 
افزود: بعد از این تحولات سازمان مربوطه نخست 
دو منطقه شهرداری کرج را با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی تحت پوشش رویکردهای ویژه بکار برده 
شده داشت، اما با تلاش ها و پیگیری های نیروهای 
شهرداری سطح فعالیت در این زمینه از دو به ده 
منطقه رسید.وی با تاکید بر اینکه متاسفانه مهترین 
صد  ماده  های  کمیسیون  در  را  فساد  های  زمینه 
داریم، تاکید کرد: خوشبختانه با همکاری سازمان 

فاوا شهرداری کرج و دبیرخانه های کمیسیون های 
در  صادره  احکام  تمامی  بار  اولین  برای  صد  ماده 
این کمیسیون ها ها که حالت شبه قضایی دارد با 

شفافیت به مردم ارائه می شود.
خستو یادآور شد: شهروندان کرجی می توانند 
با فشردن یک دکمه پرینت تمام احکامی که یک 
وزارت  نماینده  یا  و  دادستان  نماینده  شورا،  عضو 
جلوی  این  و  ببینند  را  است  کرده  صادر  کشور 
یک  و  شده  گرفته  مهم  این  با  خطاکاری  هرگونه 
تحول داخلی در سیستم شهرداری کرج صورت می 
با اشاره به اینکه در ادامه این تحول در  گیرد.وی 
همکاری  به سمت  کرج  شهرداری  داخلی  ساختار 
بیان کرد: در حوزه  با دیگر نهادها پیش می رود، 
در  مربوطه  اقدامات  نیز  موارد  دیگر  و  شهرسازی 

شده  برده  پیش  الکترونیک  خدمات  ارائه  حوزه 
است .رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای شهر 
کرج ضمن قدردانی از همکاری دستگاه قضا، اداره 
کل ثبت اسناد استان و چند بانک عامل برای کمک 
در  الکترونیک  خدمات  ارائه  درگاه  اندازی  راه  به 
شهرداری کرج گفت: با توجه به شلوغی کلانشهری 
بوروکراتیک  سیستم  وجود  به  نیاز  و  کرج  ماند 
و  است  خجسته  اتفاقی  مربوطه  درگاه  اندازی  راه 
شهروندان در حین کار و سفر یا حضور در منزل 
اداری  های  سیستم  از  خدمات  دریافت  بر  علاوه 
دیگر  مهم  اتفاق  کرد:  بیان  شوند.وی  می  مطلع 
شده،  پیگیر  جد  صورت  به  کرج  شهر  شورای  که 
قالب  این  در  نیز  شهرداری  املاک  که  است  این 
فسادآمیز  موارد  از  یکی  چون  شود؛  ساماندهی 

تنها  که  بوده  شهری  املاک  خصوص  در  ابهامات 
در اختیار عده ای معدودی قرار داشته است.خستو 
این عده معدودی  بیان کرد: نمی خوام بگویم که 
که می گویم، افرادی مثبت یا منفی بوده اند؛ روی 
مخزن  که  فردی  گاهی  که  است  این  من  صحبت 
در  و  شده  بازنشسته  با  یا  کرده  فوت  بوده  اسرار 
اما  نداشتیم،  دسترس  در  دیگر  اطلاعاتی  نتیجه 
اکنون ثبت اطلاعات املاک شهرداری در واقع زمینه 
سالم سازی را فراهم می کند.وی با اشاره به اینکه 
الکترونیک  ارائه خدمات  اندازی درگاه  با راه  امروز 
در شهرداری کرج یکی از شعارهای شورای پنجم 
یک  کرد:  عنوان  است،  شده  محقق  کلانشهر  این 
ارتباط همه منظوره با این اقدام فراهم شده است و 
کمک به کاهش ترافیک شهرمان، صرفه جویی در 
بهبود شرایط زیست محیطی در  وقت شهروندان، 
کرج و کاهش آلودگی هوا توسط خودروها از جمله 
است.نائب  الکترونیک  درگاه خدمات  دستاوردهای 
رئیس شورای شهر کرج با تاکید بر اینکه از زمان 
با  زیادی  روزهای  در  کرج  کرونا، شهرداری  شیوع 
حضور یک سومی پرسنل کار کرده اما وقفه ای در 
ارائه خدمات به شهروندان ایجاد نشده است، بیان 
کرد: دلیلش این است که در این مدت، شهرداری 
با تکیه بر ظرفیت های الکترونیکی کار کرده است، 
البته شهرداری باید پذیرای انتقادات مردم در مورد 

این سیستم نیز باشد.
به گفته خستو، امروز از طریق این سیستم و 
درگاه یکپارچه خدمات الکترونیک، شهرمان زیست 
شهری  مدیدان  با  مردم  ارتباط  شود،  می  پذیرتر 
نیز  تفاهم ها  ابهامات و سوء  و  یابد  ارتقاء می  نیز 

رفع می شود

مجمع عمومی عادی سالانه شرکت گاز استان 
سالن  در    ۱399 تیرماه   ۲۱ مورخ  شنبه  لرستان 
کنفرانس شهید رجایی ستاد شرکت ملی گاز ایران 
 ۱398 سال  به  منتهی  مالی  صورت های  و  برگزار 
شرکت از سوی حسابرسان قانونی از تمام جنبه های 
استانداردهای حسابداری مطلوب  اهمیت، طبق  با 
ارزیابی شد. به گزارش  روابط عمومی شرکت گاز 
گودرزی  کرم  جلسه  ابتدای   در  لرستان،   استان 
سرپرست شرکت گاز استان لرستان با ارائه  گزارش 
اقدامات و عملکرد شرکت در خصوص صورت های 
 ، به مجمع عمومی صاحبان سهام  مالی سال 98 
را  جاری  سال  برای  شرکت  راه   نقشه  و  برنامه ها 
تشریح نمود . در ادامه پس از قرائت گزارش بازرس 
مجمع  اعضای  سوالات  به  پاسخگویی  و  قانونی  
رئیس  و  شرکت  سرپرست  توسط  سهام  صاحبان 
امور مالی شرکت، در نهایت صورتهای مالی شرکت 
مورد  مقبول  عنوان  اخذ  با  لرستان  استان  گاز 
تصویب قرار گرفت. شایان ذکر است جلسه مجمع 
لرستان  گازاستان  شرکت  سالیانه  عادی  عمومی 
طبق اساسنامه ، همه ساله در تیرماه  برگزار می 

گردد.گازرسانی به ۶ روستای شهرستان سلسله 
استان  گاز  روابط عمومی شرکت  به گزارش   
شهرستان  روستای   ۶ به  گازرسانی  آیین  لرستان 
حضور  با   ۱399 تیرماه    ۱9 شنبه  پنج  سلسله  
دلفان،  سرپرست شرکت  و  مردم سلسله  نماینده 
گاز استان لرستان و فرماندار شهرستان سلسله در 
محل  روستای چشمه سرده محور کاکارضا  برگزار 

گردید. 
اشاره  با  گودرزی  مهندس  مراسم  این  در    
افزود:  آمار روستاهای گازدار شهرستان سلسله  به 
،نصب  گاز  گذاری  شبکه  متر   ۵۰۰۰ اجرای  با  
تقلیل  ایستگاه   ۲ از  برداری  بهره  و  انشعاب   ۲۵۰
چشمه  روستاهای:  به  گازرسانی  جهت   فشارگاز 
سراب  کاکارضا،  محور  روستای  سه  سرده،  
مند  بهره  روستاهای  و سراب شهباز شمار  صندل 
از  روستا   ۲۴۴ به  سلسله  شهرستان  گاز  نعمت  از 
مجموع ۲۶8 روستای واجد شرایط  رسیده است. 
این شهرستان  در  اینکه  به  اشاره  با  گودرزی  کرم 
و  انجام   حال  در  ۱۷روستا  به  گازرسانی  عملیات 
انتخاب  و  باقیمانده در مراحل طراحی  ۷ روستای 
اجرایی  عملیات  کرد:  عنوان   ، باشد  می  پیمانکار 
گازرسانی به این روستاها با برنامه ریزی های انجام 
شده  از پیشرفت خوبی برخوردار است  و امیدواریم  
از نعمت گاز برخوردار گردند و  پایان سالجاری  تا 
تلاش  ما در شرکت گاز استان لرستان این است 
که با گازرسانی به تمامی روستاهای واجد شرایط، 
عنوان  به  سالجاری  پایان  تا  سلسله  شهرستان 

شهرستان سبز معرفی گردد.  
وی با اشاره به فرصت ایجاد شده جهت پایداری 
شبکه گاز استان با اجرا شدن خط ششم سراسری 
از ظرفیت خط ششم  استفاده  با  کرد:  عنوان  گاز، 
سراسری و برداشت گاز مشکل افت فشار نخواهیم 
داشت. مهندس گودرزی در ادامه گفت : پروژه های 
اجرای خطوط جایگزین در استان تعریف شده که 

با اجرای آنها، در شرایط بحرانی مصرف کنندگان 
گاز  فشار  افت  یا  و  قطع  دچار  خانگی  و  صنعتی 
نخواهند شد.  سپس دکتر ابراهیمی نماینده مردم 
سلسله و دلفان در مجلس شورای اسلامی با تشکر 
از اقدامات جهادی شرکت گاز استان لرستان گفت: 
با  همدلی و پیگیری های انجام شده  تا پایان امسال 
از  دلفان  و  سلسله  از شهرستان های   روستا   ۱۱۷

نعمت گاز بهره مند می شوند.
رشد 65 درصدی مصرف گاز  بخش صنعتی  

استان لرستان در سه ماهه نخست سالجاری
 سرپرست شرکت گاز استان لرستان از ایجاد 
زیر ساختهای لازم جهت جایگزینی گاز طبیعی با 
سوختهای مایع به میزان ۲۲۰هزار متر مکعب در 
ساعت با گازرسانی به نیروگاه خرم آباد و  صنایع 
استان طی سه ماهه نخست سالجاری خبر داد.  به 
لرستان،  استان  گاز  عمومی شرکت  روابط  گزارش 
عمومی  مجمع  نشست  حاشیه  در  گودرزی  کرم 
در  که  لرستان  استان  گاز  شرکت  سالیانه  عادی 
سالن کنفرانس شهید رجایی ستاد شرکت ملی گاز 
ایران برگزار شد، با بیان این مطلب، افزود: با توجه 
نقش  ها  نیروگاه  و  صنایع  به  گازرسانی  اینکه  به 
اقتصادمقاومتی، حفظ  تولید،  در جهش  ای  عمده 
محبط زیست و سرمایه های ملی دارد، گازرسانی 
از ۲۴۱واحد صنعتی در دستور کار سال  به بیش 
که  گرفته  قرار  لرستان  استان  گاز  شرکت  جاری 
و  انجام  صنعتی  واحد    ۶۰ به  گازرسانی  تاکنون 
به  نسبت  صنایع  در  جایگزین  گاز  حجم  شاخص 

از  است،  داشته  چشمگیری  افزایش  گذشته  سال 
مهمترین واحد های صنعتی گازدار شده می توان 
خانه  تلمبه  آباد،  خرم  ترکیبی  سیکل  نیروگاه  به 
توسعه شهرک صنعتی شماره  آسار،  شهید سیفی 
۲ خرم آباد و شرکت عظیم خودرو اشاره کرد . وی 
با اشاره به رتبه  در بخش دیگری از سخنان خود 
سوم استان لرستان در کشور از نظر تعداد روستا، 
اظهار داشت : گازرسانی به روستاها از عوامل بسیار 
به  از شهر  رفاه، مهاجرت معکوس  مهم در توسعه 
و  باشد  می  تولید  افزایش  و  اشتغال  ایجاد  روستا، 
شرایط  واجد   جمعیت  به  گازرسانی  نفوذ  ضریب 
 88 حاضر  حال  در  لرستان  استان  در  روستایی 
شده  انجام  مدون  ریزی  برنامه  با  که  بوده  درصد 
روستای   ۲3۶۲ تمامی  که  گردد  می  بینی  پیش 
واجد شرایط استان تا پایان سال ۱۴۰۱ از نعمت 
عنوان  به  لرستان  استان  و  برخوردار  طبیعی  گاز 
استان سبز معرفی گردد .  گودرزی در پایان ضمن 
تبریک به هیات مدیره و همکاران خود در شرکت 
واقع شدن  لرستان در خصوص مقبول  استان  گاز 
که  سالیانه  عمومی  مجمع  در  حسابرسی  گزارش 
با رعایت مقررات و انضباط مالی در راستانی تحقق 
اهداف شرکت حاصل شده است ، بر خدمات رسانی 
مطلوب و موثر به مردم شریف استان لرستان تاکید 
منابع  پتانسیل  با  دارم  اطمینان   : گفت  و  کرد 
انسانی جوان، با تجربه و دانش محور شرکت شاهد 
پیشرفت روز افزون و همه جانبه شرکت گاز استان 

لرستان خواهیم بود.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: طی روزهای 
گذشته مصرف برق بیشتر از هشت هزار مگاوات بوده که در صورت 
صرفه جوی نکردن مشترکین ممکن است باعث آسیب به تجهیزات و 
خاموشی های مقطعی شود.محمود دشت بزرگ اظهارکرد: در روزهای 
پنج شنبه و جمعه که گذشت با وجود آنکه ادارات تعطیل بوده اند 
مصرف برق افزایش قابل ملاحظه ای داشت که تنها به دلیل استفاده 

از وسایل سرمایشی در منازل بوده است.
وی با بیان اینکه در روز پنج شنبه رکورد پیک مصرف برق در 
سال 98 برای دومین بار با مصرف هشت هزار و 9۴ مگاوات شکسته 
بوده؛  مگاوات  هزار  هشت  بالای  برق  مصرف  نیز  جمعه  روز  و  شد 
تصریح کرد: پیش بینی ها از استقرار توده هوای گرم بالای ۴9 درجه 
صورت  در  که  دارد  حکایت  آینده  روزهای  در  استان  نقاط  اکثر  در 

رعایت نکردن الگوی مصرف برق در ساعت های اوج مصرف، با توجه 
به پرباری شبکه می تواند منجر به خاموشی ناخواسته شود.مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان تنظیم دمای درجه کولرهای گازی 
بر روی ۲۴ درجه را یکی از نکات مهم در کاهش مصرف برق دانست 
و تصریح کرد: برق یک کالای آنلاین است و مانند خدمات دیگر مثل 
آب، نمی توان آن را ذخیره کرد و باید در لحظه تولید و توزیع شود 
و اگر در این بین تجهیزات به دلیل بار و گرما از مدار خارج شود تا 
برطرف شدن مشکل؛ شبکه از دسترس خارج می شود.دشت بزرگ 
افزود: از مردم می خواهیم با توجه به شیوع ویروس کرونا و لزوم در 
خانه ماندن، در مصرف برق به ویژه در ساعت های پیک صرفه جویی 
کنند تا همانند روزهای که گذشت شبکه دچار خاموشی و اختلال 

نشود.

حجت الاسلام و المسلمین دکتر سید محمدرضا میرتاج الدینی نماینده تبریز در مجلس :

خودکفایی در تولید ریل ،ثمره همت شبانه روزی متخصصین ذوب آهن اصفهان است

حجت الاسلام و المسلمین دکتر سید محمدرضا میرتاج الدینی 
نماینده تبریز در مجلس شورای اسلامی و حجت الاسلام و المسلمین 
سید ناصر موسوی لارگانی نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای 
اسلامی و عضو هیات رئیسه مجلس شنبه بیست و یکم تیرماه با حضور در 
ذوب آهن اصفهان از بخش های مختلف خط تولید شرکت شامل کارگاه 
تولید ریل در نورد ۶۵۰ ، باتری شماره سه کک سازی وکوره بلند های 
شماره یک و سه بازدید کردند و با مهندس منصور یزدی زاده مدیرعامل 
این شرکت و سایر مسئولین کارخانه گفتگو نمودند.    نماینده تبریز در 
مجلس شورای اسلامی گفت :ذوب آهن اصفهان یکی از صنایع پایه و از 
افتخارات نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران محسوب می شود. بنده در 
دوران فعالیت در سمت معاونت ریاست جمهوری نیز بازدیدی از ذوب 
آهن اصفهان داشتم و هم اکنون که در ابتدای مجلس یازدهم هستیم نیز 
علاقمند بودم بازدیدی از این کارخانه عظیم داشته باشم.خودکفایی در 
تولید ریل ملی،ثمره تلاش و کوشش شبانه روزی متخصصین ذوب آهن 
اصفهان است.وی با اشاره به اینکه انصافاً  تلاش و کوشش کارگران در 
جبهه صنعت از نزدیک نمود ویژه ای دارد ، افزود : آماده سازی کوره بلند 

این کارخانه عظیم که بیش از نیم قرن از عمر آن می گذرد جای تشکر 
و  قدردانی دارد. نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد : یکی از جاذبه های ذوب آهن اصفهان برای بنده تولید ریل مطابق 
با آخرین استاندارد های روز دنیا است و امروز این فراغ خاطر را داریم که 
این شرکت مادر صنعتی می تواند کلیه نیازهای خطوط راه آهن کشور را 
پوشش دهد و لذا میتوانم بگویم خودکفایی در تولید ریل ملی،ثمره تلاش 
و کوشش شبانه روزی متخصصین ذوب آهن اصفهان است.دکتر میرتاج 
الدینی ادامه داد: نسل آینده قطارهای ایران،از نوع پر سرعت هستند که 
ذوب آهن اصفهان تامین ریل استاندارد آنها را از شمال تا جنوب و شرق 

تا غرب   پوشش دهد.
کمبود مواد اولیه، تولید ذوب آهن اصفهان را ناتمام گذاشته است 

این مقام مسئول در پاسخ به این سوال که دولت و مجلس چگونه 
می توانند دغدغه اصلی ذوب آهن اصفهان که نداشتن مواد اولیه است 
را برطرف نمایند چنین گفت : امروز مطلع شدم این شرکت عظیم به 
دلیل نداشتن سنگ آهن نمی تواند با ظرفیت کامل تولید داشته باشد 
زیرا بخش اعظمی از   سنگ آهن تولیدی کشور متاسفانه صادر می 
شود و این در حالی است که همین ماده اولیه با ورود به این کارخانه 
و تبدیل شدن به محصول نهایی می تواند ارزش افزوده چند برابری را 
به ویژه در شرایط تحریم کنونی برای کشور به ارمغان بیاورد. انشاا... 
به کمک نمایندگان مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی مبحث 
مهم اختصاص دادن معدن به ذوب آهن اصفهان را به صورت جدی از 
وزارت صمت پیگیری می کنیم تا مشکل تامین مواد اولیه این شرکت 
المسلمین سید ناصر موسوی لارگانی  برطرف شود.حجت الاسلام و 
نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی و عضو هیات رئیسه 
مجلس نیز گفت : ذوب آهن از اوایل انقلاب و قبل از آن به عنوان 
یک صنعت ملی شناخته شده است. برای ساخت این مجموعه عظیم 
فولادی از بیت المال کشور هزینه بسیاری شده و چندین نسل با تعهد 
و تلاش شبانه روزی زحمت کشیدند و حقیقتاً امروز جای تعجب دارد 

که چرا این کارخانه عظیم با این وسعت،قدمت و تکنولوژی با نیمی 
از ظرفیت تولید محصولات استاندارد را در دستور کار دارد، مجموعه 
توانمندی که نیروی انسانی متخصص آن در ایران در کشور حرف اول 
از  : سنگ آهن که نعمت خدادادی است  اضافه کرد  را می زند.وی 
ذوب آهن اصفهان دریغ می شود و لذا تولید محصولاتی جدیدی چون 
ریل و همچنین اشتغالزایی برای جوانان ایرانی توسط این کارخانه ابتر 
می ماند.عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی گفت : برای فعال 
باید  اصفهان  آهن  ذوب  زمین،مانند  ایران  ملی  های  سرمایه  ماندن 
سرمایه خدادادی کشور در اختیارشان قرار داده شود و لذا این موضوع 
را به صورت ویژه از وزارت صمت پیگیری خواهیم کرد تا جهش تولید 

مد نظر رهبر معظم انقلاب محقق شود.
با صادرات 50 درصد از محصولات نهایی دیگر خام فروشی 

مواد اولیه توجیهی ندارد
: هم  افزود  نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی 
به  اصفهان  نهایی  ذوب آهن  از محصولات  اکنون حدود ۵۰ درصد 
بیش از بیست کشور دنیا صادر می شود این دستاورد بزرگ در کنار 
خام فروشی مواد اولیه واقعاً بی انصافی است و توجیهی ندارد. مدتی 
است می بینیم معادن کشور نیز زنجیره تولید خودشان را تکمیل می 
کنند و اقدام به تاسیس واحدهای فولادی در کنار معادن کردند که 
این اقدام شایسته ای نیست و باید ابتدا نیاز داخل و واحدهای فولادی 
فعلی تامین شود و سپس صادرات مواد اولیه و همچنین مجوزهای 
نیز  زاده مدیرعامل شرکت  یزدی  جدید فولادی صادر شود.مهندس 
گفت : ذوب آهن اصفهان به عنوان تنها شرکتی که تولید آن به روش 
کوره بلند است، متاسفانه از یارانه انرژی برخوردار نیست این موضوع 
قیمت تمام شده محصولات ذوب آهن را  با سایر شرکت ها متفاوت 
ساخته است.وی افزود : امیدواریم با تامین پایدار مواد اولیه شرکت 
که بزرگترین دغدغه امروز تک تک ذوب آهنی ها است بتوانیم جهش 

تولید مد نظر رهبر معظم انقلاب را محقق نماییم.

بهبود “اکوسیستم شهری” و “حمل و نقل” 
دو اولویت اصلی شهرداری رشت است

در  رشت  شهردار  محمدی  حاج  ناصر  دکتر 
برنامه “در مسیر توسعه” شبکه باران عنوان کرد و 
گفت: در زمینه بهبود اکوسیستم شهر رشت، ابتدا 
روی دفنگاه زباله های سراوان کار کردیم و کارخانه 
تصفیه خانه شیرابه زباله های سراوان را در مدت 
کمتر از ۶ ماه طراحی و اجرا کردیم که اکنون بیش 
از 99 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و همه تجهیزات 
و امکانات این تصفیه خانه خریداری و نصب شده 
است و تنها حوضچه های بیرونی آن باقی مانده 
که آن هم به زودی به پایان می رسد.دکتر حاج 
محمدی خاطر نشان کرد: ما برای بهبود اکوسیستم 
شهری ابتدا می خواهیم آلودگی ها را از رودخانه ها 
دور کنیم تا در 3۲ کیلومتر مسیر رودخانه داخل 
آلودگیهای  سراوان،  های  شیرابه  بر  علاوه  شهر 
و فاضلابهای صنعتی ، بیمارستانی ، کشاورزی و 
شهری در آن داخل نشود و پس از آن سرمایه گذار 
بیاید و جداره ها را بسازد و مسیر را اصلاح کند و 
از این فضا به نحوی مناسب برای ایجاد فضاهای 
سبز و بوستانها بهره گیری شود .وی گفت: همچنین 
ما برای رفع آلودگیهای شهری ۱۰ پروژه مختلف 
زیست محیطی و مدیریت پسماند اجرا کرده و در 
دست اجرا داریم که با اعتباری حدود 9۱ میلیارد 
تومان بهسازی دفنگاه زباله ها، ساخت ساختمان 
بویلر و خرید تجهیزات کارخانه زباله سوز و افزایش 
ظرفیت کارخانه کود آلی و همچنین پروژه تفکیک 
زباله ها از مبدا و جمع آوری و پردازش پسماندها 
همه و همه در راستای بهبود فضای شهری دنبال 
می شود.وی ادامه داد: مسئله زیست محیطی بعدی 
به پروژه تالاب عینک بر می گردد و چون دستگاه 
های اجرایی بسیاری ادعای مالکیت این تالاب را 
دارند ما اخیراً با شرکت آب منطقه ای وارد مذاکره 
تالاب مشخص شود و سرمایه  تا وضعیت  شدیم 
گذار بر روی تالاب برنامه ها و پروژه های تفریحی 
اجرا کند.شهردار رشت سپس گفت: اولویت دیگر 
مدیریت شهری مسئله حمل و نقل شهری است 
که ما روی آن خیلی کار کرده ایم. برای کاهش 
ترافیک شهری و بهبود وضعیت حمل و نقل، اجرای 
تراموا را پیشنهاد دادیم که در شورای عالی ترافیک 
استان گیلان تصویب شده و منتظریم تا در شورای 
عالی ترافیک کشور هم به تصویت برسد. هم زمان 
با سرمایه گذار وارد گفت وگو شده ایم و به محض 
تصویب، این پروژه اجرایی می شود.گفتنی است، 
اسماعیل حاجی پور رئیس شورای اسلامی شهر 
رشت و دکتر یاسوری کارشناس و از اساتید دانشگاه 
همراه با شهردار رشت در این گفت و گو حضور 
داشتند و به پرسش های مجری برنامه پاسخ دادند.

رشد 65 درصدی مصرف گاز  بخش 
صنعتی  استان لرستان در سه ماهه 

نخست سالجاری
  سرپرست شرکت گاز استان لرستان از ایجاد 
زیر ساختهای لازم جهت جایگزینی گاز طبیعی با 
سوختهای مایع به میزان ۲۲۰هزار متر مکعب در 
ساعت با گازرسانی به نیروگاه خرم آباد و  صنایع 
استان طی سه ماهه نخست سالجاری خبر داد.  به 
گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان لرستان، 
عمومی  مجمع  نشست  حاشیه  در  گودرزی  کرم 
در  که  لرستان  استان  گاز  شرکت  سالیانه  عادی 
ملی  شرکت  ستاد  رجایی  شهید  کنفرانس  سالن 
گاز ایران برگزار شد، با بیان این مطلب، افزود: با 
توجه به اینکه گازرسانی به صنایع و نیروگاه ها نقش 
عمده ای در جهش تولید، اقتصادمقاومتی، حفظ 
محبط زیست و سرمایه های ملی دارد، گازرسانی به 
بیش از ۲۴۱واحد صنعتی در دستور کار سال جاری 
شرکت گاز استان لرستان قرار گرفته که تاکنون 
و شاخص  انجام  واحد صنعتی  به ۶۰   گازرسانی 
حجم گاز جایگزین در صنایع نسبت به سال گذشته 
افزایش چشمگیری داشته است، از مهمترین واحد 
های صنعتی گازدار شده می توان به نیروگاه سیکل 
ترکیبی خرم آباد، تلمبه خانه شهید سیفی آسار، 
توسعه شهرک صنعتی شماره ۲ خرم آباد و شرکت 
عظیم خودرو اشاره کرد . وی در بخش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به رتبه سوم استان لرستان در 
کشور از نظر تعداد روستا، اظهار داشت : گازرسانی 
رفاه،  توسعه  در  مهم  بسیار  عوامل  از  روستاها  به 
مهاجرت معکوس از شهر به روستا، ایجاد اشتغال 
و افزایش تولید می باشد و ضریب نفوذ گازرسانی به 
جمعیت واجد  شرایط روستایی در استان لرستان 
در حال حاضر 88 درصد بوده که با برنامه ریزی 
مدون انجام شده پیش بینی می گردد که تمامی 
۲3۶۲ روستای واجد شرایط استان تا پایان سال 
استان  و  برخوردار  طبیعی  گاز  نعمت  از   ۱۴۰۱
لرستان به عنوان استان سبز معرفی گردد .  گودرزی 
در پایان ضمن تبریک به هیات مدیره و همکاران 
خود در شرکت گاز استان لرستان گفت : اطمینان 
دارم با پتانسیل منابع انسانی جوان، با تجربه و دانش 
محور شرکت شاهد پیشرفت روز افزون و همه جانبه 

شرکت گاز استان لرستان خواهیم بود.

رشد 6 درصدی تعداد سفر انجام شده 
برای حمل و نقل کالا در سال جاری

 مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
ماهه نخست سال  آذربایجان غربی گفت در سه 
جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل شاهد رشد 
۶ درصدی تعداد سفر انجام یافته برای حمل و نقل 
کالا در استان بوده ایم.مدیرکل راهداری و حمل و 
با اعلام خبر فوق  نقل جاده ای آذربایجان غربی 
گفت : در سه ماهه نخست سال جاری بالغ بر ۱9۴ 
هزار بارنامه جهت حمل و نقل کالا در استان صادر 
شده است. ارسلان شکری افزود : همچنین با رشد 
۲۴ درصدی تعداد بارنامه صادره در بخش حمل و 
نقل سیمان در استان نزدیک به ۶9 هزار سفر بوده 
که تناژ حمل شده نیز در این بخش  با رشد 3۲ 
درصدی به رقم بالغ بر یک میلیون و ۱۷۶ هزار تن 
رسید. وی گفت : تناژ حمل شده کالا در استان نیز 
در سه ماهه نخست سال جاری نسبت به مدت 
مشابه سال قبل ۱۰ درصد رشد را با حجم بالغ بر 
۲ میلیون و 8۰۰ هزار تن نشان می دهد. وی اظهار 
کرد: تا پایان خرداد ماه سال جاری تعداد رانندگان 
فعال باری استان بالغ بر ۲۷ هزار نفر و تعداد ناوگان 
باری استان هم معادل این تعداد بوده و متوسط 

عمر ناوگان نیز نزدیک به ۱۵ سال است.

اولین جلسه نشست تبادل نظر 
کارشناسی در گلستان برگزار شد

نمودن  اجرایی  راستای  در  جلسه  این 
دستورالعمل ابلاغی ریاست محترم سازمان جنگلها 
مراتع و آبخیزداری کشور برگزار گردید.به گزارش 
و  طبیعی  منابع  کل  اداره  رسانی  اطلاع  پایگاه 
سفلو  قزل  گلستان،ابوطالب  استان  آبخیزداری 
کرد:  اظهار  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
باعث  که  است  مهمی  اصول  از  گو  و  اصل گفت 
حل و آسان سازی بسیاری از مشکلات و مسایل 
می گردد.وی ادامه داد: هدف از این نشست ها و 
گفتمان ها بازگویی مسایل و مشکلات کارشناسی 
از  باید  و  باشد  اداره کل می  بخش های مختلف 
امور  پیشروی  در  کارشناسان  ظرفیت  و  نظرات 
همچون  موضوعاتی  نیز  کرد.کارشناسان  استفاده 
آموزش نیروهای حفاظتی ،متمرکز کردن اخذ آمار 
از شهرستانها در یک واحد ستادی ،توجه بیشتر 
به نظام پیشنهادات ،تقویت زیر گروه های کمیته 
..را  و  ترویجی  فعالیتهای  به  بیشتر  ،توجه  فنی 
مطرح نمودند.مهندس قزل سفلو مدیر کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان نیز ضمن استماع نقطه 
نظرات کارشناسان تاکید کرد:جلسات تبادل نظر با 
کارشناسان بسیار  تاثیر گزار بوده و باید در سال  
هم در ستاد و هم در شهرستان ها به کرات برگزار 

شود.

امضا تفاهم نامه همکاری شرکت 
ملی پخش فراورده های نفتی منطقه 

گلستان با جهاد دانشگاهی استان
مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی 
از امضا تفاهم نامه همکاری این  منطقه گلستان 
شرکت با جهاد دانشگاهی استان گلستان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده 
های نفتی منطقه گلستان، عیسی افتخاری ضمن 
منظور  به  نامه  تفاهم  این  گفت:  خبر  این  اعلام 
فناوری  توانایی های علمی، پژوهشی،  از  استفاده 
و آموزشی با هدف تقویت و توسعه همکاری فی 
مابین، دسترسی و بکارگیری دانش و فناوری روز 
در اجرای طرحهای پژوهشی بر اساس موضوعات 
مرتبط با نیازهای متقابل منعقد شده است.وی با 
تاکید براینکه مراکز علمی می بایست در راستای 
پویایی سیستم با مراجعه به دستگاههای اجرایی 
جهت تامین نیازهای پژوهشی اقدام نمایند افزود: 
جریان سازی در دستگاههای اجرایی و همچنین 
جمعهای استانی از طریق ایجاد شبکه های فکری 
میان مراکز علمی و دانشگاهها از اولویتهای پژوهشی 
پخش  ملی  شرکت  است.مدیر  پیگیری  حال  در 
فراورده های نفتی منطقه گلستان ابراز امیدواری 
کرد این تفاهم نامه در مسیر اجرایی خود نتایج 
تفاهم  باشد.تاکنون ۲۵  داشته  به همراه  مطلوبی 
نامه فی مابین شرکت ملی پخش فراورد های نفتی 
منطقه گلستان با مراکز علمی، پژوهشی، فناوری و 

فرهنگی به امضا رسیده است.

مهار کانون های بحران گالی عامل 
تثبیت و آرامش روستای ماسان کوپ 

شهرستان گنبد
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری گنبد 
کاووس از شروع عملیات اجرایی احداث بندهای 
خاکی پروژه کنترل و مهار گالی در حوزه ماسان 
خبر داد.قربانعلی گرایلو گفت: بارش های سیل آسا 
در منطقه باعث ایجاد گالی در روستای ماسان کوپ 
گردیده که هر ساله این پدیده در این روستا در حال 
پیشروی و باعث نگرانی و کوچ روستاییان می شده 
است. وی در ادامه افزود: امسال از محل اعتبارات 
صندوق توسعه ملی با مبلغی بالغ بر ۲۰ میلیارد 
ماسان پیش  بند خاکی در حوزه  ریال سه مورد 
بینی شده که دو مورد آن در روستای ماسان کوپ 
و یک مورد آن در روستای آرتقلیچ چشمه در حال 
احداث می باشد.گرایلو افزود: کوچ روستاییان باعث 
رشد حاشیه نشینی و وارونگی جمعیت در شهرها 
می شود و این موضوع انواع آسیب ها و ناهنجاري 
هاي اجتماعي را در پی خواهد داشت. ایشان خاطر 
کنترل  اینکه  ضمن  خاکی  بند های  کرد:  نشان 
سیلاب ها و افزایش زمان تمرکز برای جلوگیری از 
تخریب در بالادست و پایین دست این بند ها را بر 
عهده دارند، آب ذخیره شده در پشت بند این سدها 
مورد استفاده کشاورزی و دامداری نیز قرار می گیرد.

وی در پایان یادآور شد: تاکنون در این شهرستان 
چند  استفاده  که  گردیده  احداث  خاکی  بند   ۴۵
منظوره از آنها از جمله استفاده جهت گردشگری 
و آبزی پروری نیز در دست بررسی است.شایان ذکر 
است مساحت کل حوزه شهرستان گنبد کاووس 
۵3۱۵39 هکتار می باشد که از این میزان مساحت 
۱89۵9۰ هکتار آن اراضی مستثنیات و 3۴۱9۴9 

هکتار آن اراضی ملی می باشد.

قلع و قمع کومه های احداثی در 
سواحل بندرترکمن

آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس 
کومه  فقره   ۱۰ گفت:  بندرترکمن  شهرستان 
احداثی در سواحل شهرستان ترکمن به بیت المال 
بازگردانیده شد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی اداره 
منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بندرترکمن، 
فرزاد ساتلقی گفت:” با همکاری دادستان و با حکم 
مراجع قضایی بالغ بر ۱۰ فقره کومه احداثی که در 
اراضی ملی ساخته شده بود قلع و قمع وبه بیت المال 
بازگردانده شد.وی با تاکید بر اینکه با متجاوزین 
بیان  گردد،  می  جدی  برخورد  ملی  های  عرصه 
داشت:” متخلفان و متعرضین به عرصه های ملی 
تحت پیگرد قانونی قرار گرفته و با ایشان برخورد 
جدی و قضایی صورت می پذیرد.”فرزاد ساتلقی با 
اشاره به پیشبرد اهداف سازمان جنگلها در راستای 
حفاظت از حقوق و دولت صیانت ادامه داد: ماموران 
با  کامل  آمادگی  با  طبیعی  منابع  حفاظت  یگان 
اراضی ملی و تخریب  هرگونه دخل و تصرف در 
عرصه های مرتعی و جنگلی به صورت قاطع برخورد 
کرده و کوچک ترین  چشم پوشی نخواهند داشت.

رئیس اداره منابع طبیعی وآبخیزداری شهرستان 
بندرترکمن از همه مردم، بهره برداران، کوهنوردان 
و دوستداران طبیعت خواست در صورت مشاهده 
هرگونه تخریب و دخل و تصرف در اراضی ملی از 
طریق سامانه امداد جنگل و مراتع ۱۵۰۴ به یگان 

حفاظت منابع طبیعی استان اطلاع دهند.
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